
   
 

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande 

I början av min politiska bana, någonstans i mitten av 1990-talet, ställde jag en interpellation 

som gällde andelen visstidsanställda inom kommunens verksamheter. Då fick jag svaret att 

andelen utan fast anställning var 39%. En orimligt stor andel tyckte då de flesta. Då jag ställde 

interpellationen hade jag nyligen avslutat ett antal år (8) som visstidsanställd i Norrtälje 

kommun och min tanke var att inte åter hamna i den situationen. Det var kanske optimistiskt, 

för där är jag nu tillbaka sedan augusti 2012. Både under den föregående majoriteten och det 

nu sittande styret talas om satsningar på personalen, såsom lönelyft, vidareutbildningar mm. 

Eftersom de flesta av dessa satsningar endast kommer tillsvidareanställd personal till godo, 

anser jag att det är berättigat att ännu en gång ställa frågan: 

 Hur stor är andelen visstidsanställd personal i Norrtälje kommun? 

 Hur ser det ut om vi delar upp det på olika verksamheter? 

 Hur tänker kommunstyrelsens ordförande kring dessa siffror? 
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